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1. Opening en mededelingen voorzitter 50 

De voorzitter opent de vergadering om 11.00 uur. 

2. Vaststelling agenda 

 Het presidium stelt de agenda vast. 

3. a. Concept-verslag presidium 15 april 2019 

De heer Voskuil (PvdA) stelt voor om uit de zin “In het kader van het inwerkproces zou hij graag een 55 
bespreking plannen over lopende dossiers en de mate waarin deze uitstel verdragen” (regel 155) de 

zinsnede “en de mate waarin deze uitstel verdragen” te schrappen. Daarmee wordt ingestemd. 

Het verslag wordt met deze wijziging vastgesteld. 

 Het presidium stelt het verslag van het presidium van 15 april 2019 vast, met inbegrip van het 

weghalen van de zinsnede “en de mate waarin deze uitstel verdragen” in regel 155.  60 

3. b. Lijst met actiepunten en LTA 

De voorzitter heeft naar aanleiding van het vorige presidium nagezocht dat eerder besloten is om 

de bedrijfsarts en de maatschappelijk werker in het fractiepand te huisvesten, juist in verband met 

privacy. Zij hebben daar een eigen opgang. Het voorstel is om de huisvesting voorlopig te laten zoals 

deze is. 65 

De heer Voskuil (PvdA) kan zich vinden in het voorstel. Wel merkt hij op dat de kamer van de 

bedrijfsarts zich tegenover de fractiekamer van het PvdA bevindt. Dat kan voor bezoekers aan de 

bedrijfsarts ongemakkelijke situaties veroorzaken. 

De voorzitter zegt dat in samenspraak met de artsen en vooral de medewerkers bekeken zal worden 

of de huisvesting als zodanig gehandhaafd kan blijven. 70 

 Het presidium besluit de huisvesting van de bedrijfsarts, maatschappelijk werker en 

psycholoog in Paviljoenslaan 5 vooralsnog te continueren, met de mogelijkheid dit onderwerp 

weer te agenderen mocht daar aanleiding toe zijn. 

 Het presidium stemt in met de Lijst met actiepunten en de Lange Termijn Agenda. 

4. a. Terugblik/evaluatie PS 18 april 2019 75 

De voorzitter roept in herinnering dat de PS-vergadering op 18 april een extra vergadering was. 

Hijzelf heeft de vergadering als prettig en transparant ervaren. Voor het overige zijn er geen 

evaluatiepunten. 

4. b. Concept-agenda PS 27 mei 2019 

De voorzitter zegt dat op 27 mei eerst de Eerste Kamerverkiezingen aan de orde zullen zijn. 80 
Daartoe zal hij de vergadering van 14.30 tot 14.50 uur schorsen, waarna hij een uitleg over de 

stemprocedure geeft. Eventuele afwezigen kunnen anderen machtigen voor de stemming. 

Machtigingen moeten op de dag van de vergadering voor 13.00 uur zijn ingediend. Naar verwachting 

zal de vergadering vier uur duren. 

De voorzitter zou voorbereidingen willen treffen om te kunnen oefenen met elektronische 85 
stemmingen. 

De heer Voskuil (PvdA) kan daarmee instemmen. Hij vindt het wenselijk als de uitslag van 

stemmingen zichtbaar wordt in de livestream. 

De heer Klein (CU-SGP) zou willen nagaan hoe elektronisch stemmen aansluit bij het Reglement van 

orde, bijvoorbeeld wat betreft de mogelijkheid om eenmalig een stem te herroepen. 90 

De voorzitter zegt dat deze onderwerpen zullen worden meegenomen in de voorbereidingen. 

Het presidium gaat akkoord met het agendavoorstel. 
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 Het presidium neemt er kennis van dat machtigingen voor de stemming voor de Eerste 

Kamerverkiezingen die om 15.00 uur plaatsvindt, moeten worden ingediend vóór aanvang van 

de Statenvergadering om 13.00 uur. 95 
 Het presidium neemt er kennis van dat de voorzitter de Statenvergadering om 14.30 uur zal 

schorsen en om 15.50 uur zal heropenen, waarna hij de stemprocedure toelicht. 

 Het presidium stemt in met het voorstel van de voorzitter om in de nabije toekomst te gaan 

oefenen met elektronisch stemmen, onder de voorwaarden dat de stemuitslag te zien is via de 

livestream van de Statenvergadering en dat stemmen kan plaatsvinden binnen de hiervoor 100 
gestelde kaders in het Reglement van orde. 

 Het presidium stemt in met de conceptagenda van PS van 27 mei 2019. 

4 c. Voorstel wijziging vlekkenplan en toewijzen fractieruimte nieuwe fractie 

De voorzitter zegt dat het vlekkenplan gewijzigd is vanwege toewijzing van een andere zitplaats aan 

de heer Baljeu. 105 

De heer Dessing (FvD) zegt dat zijn fractie heeft overlegd met mevrouw Van Soest. Zij is bereid haar 

plaats af te staan aan de heer Baljeu. Mevrouw Van Soest neemt dan de plek in die in het gewijzigde 

voorstel aan de heer Baljeu was toegewezen. Dat heeft de voorkeur van de fractie van FvD. 

Het presidium kan hiermee instemmen. 

De voorzitter zegt dat aan de heer Baljeu tevens een fractieruimte wordt toegekend, en wel kamer 110 
202 aan de Paviljoenslaan 3. 

Het presidium kan hiermee instemmen. 

De heer Van der Maas (VVD) wil weten in hoeverre getest is dat de vergaderzalen geluidsdicht zijn. 

De ervaring van diverse fracties is dat de ruimtes niet geluidsdicht zijn. Bij één van de zalen kan de 

deur niet worden gesloten, aldus de heer Klein (ChirstenUnie). 115 

De voorzitter zegt toe dat zal worden gekeken naar verbeteringsmogelijkheden wat betreft 

geluidsdichtheid. 

Mevrouw Van Soest (50PLUS/PVDO) merkt op dat in haar fractiekamer de ramen nauwelijks open 

kunnen. Het is er erg benauwd. Graag zou ze gebruik kunnen maken van een airco of 

zonneschermen. De voorzitter vraagt fracties over dergelijke zaken rechtstreeks contact op te 120 
nemen met de griffie. 

 Als gevolg van de aankondiging dat de heer Baljeu doorgaat als zelfstandige fractie besluit het 

presidium het vlekkenplan van Provinciale Staten voor de periode 2019-2023 als volgt te 

wijzigen: de heer Baljeu krijgt de plek toebedeeld van mevrouw Van Soest, mevrouw Van Soest 

komt op de plek van mevrouw Nanninga en mevrouw Nanninga verhuist naar de plek van de 125 
heer Baljeu. 

 Het presidium wijst als fractieruimte kamer 202 op de 1e etage van de Paviljoenslaan 3 toe aan 

de heer Baljeu. 

 Het presidium vraagt of er geluidsisolerende maatregelen genomen kunnen worden in de 

fractiekamers. Overige opmerkingen over onderhoud en gebruikerswensen kunnen fracties 130 
doorgeven aan de griffie. 

 

5. a. Afdoeningsvoorstel Lijst aangenomen moties PS 

 

 Het presidium legt de Lijst aangenomen moties voor aan PS. 135 
 

b. Lijst aangehouden moties 

De voorzitter zegt dat de lijn in principe is dat moties die niet in stemming worden gebracht geacht 

worden te zijn ingetrokken. Daarmee zal de Lijst aangehouden moties beperkter blijven. Fracties 

wordt gevraagd moties op de Lijst aangehouden moties die alsnog kunnen worden ingetrokken bij 140 
de griffie aan te melden. 

 Het presidium neemt kennis van de Lijst aangehouden moties, die voortaan vier keer per jaar 

aan het presidium zal worden voorgelegd. 
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c. Lijst ingekomen stukken PS 145 
 

 Het presidium legt de Lijst ingekomen stukken voor aan PS. 

6. Aantal duocommissieleden 

De voorzitter roept in herinnering dat dit onderwerp ook in het vorige presidium aan de orde is 

geweest, met het verzoek het in de fractie te bespreken. 150 

De heer Voskuil (PvdA) zegt dat de PvdA voorstander is van uitbreiding tot twee 

duocommissieleden. 

Mevrouw Zaal (D66) zegt dat haar fractie het belangrijk vindt om recht te doen aan de 

verkiezingsuitslag. D66 was voorstander van het oude systeem, maar kan leven met een maximum 

van twee duocommissieleden per fractie. 155 

De heer Everduim (DENK), de heer Deen (PVV), mevrouw Van Soest (50PLUS/PVDO) en de heer 

Dessing (FvD) kunnen zich vinden in twee duocommissieleden per fractie, evenals mevrouw Pels 

(GroenLinks) en de heer Heijnen (CDA). Het CDA merkt op dat er geen financiële consequenties 

zouden zijn bij het aanstellen van twee duocommissieleden per fractie. Dat is onjuist, al is dat voor 

het CDA niet bezwaarlijk. 160 

De heer Van der Maas (VVD) zegt dat zijn fractie één duocommissielid per fractie zou willen 

toestaan. 

De heer Klein (CU-SGP) zou de aanbeveling uit het eerdere rapport willen overnemen, namelijk het 

verhogen van het aantal duocommissieleden naar één per commissie. De heer Zoon (PvdD) sluit zich 

daarbij aan. 165 

Mevrouw Alberts (SP) vindt het onwenselijk om het vergaderproces nog verder op te tuigen. Daarom 

vindt de SP één duocommissielid voldoende. 

De voorzitter constateert dat een meerderheid voor twee duocommissieleden is. Daar is budget 

voor beschikbaar, al is dat geen leidend argument. Het Reglement van orde zal bij deze uitbreiding 

moeten worden aangepast. Dat gebeurt tegelijkertijd met mogelijke andere wijzigingen in het 170 
reglement, volgend op een evaluatie van de werkwijze van PS na het eerste halfjaar. Vóór deze 

aanpassing kunnen nieuwe duocommissieleden eventueel al op 27 mei de eed of belofte afleggen. 

Fracties die van die mogelijkheid gebruik wensen te maken, dienen de gegevens van deze personen 

uiterlijk op 21 mei bij de griffie aan te leveren. Op een tweede duocommissielid is vooraleerst het 

Reglement van orde van toepassing zoals dat nu ook geldt voor het eerste duocommissielid. 175 

 Het presidium besluit dat fracties de komende Statenperiode twee duocommissieleden in 

mogen zetten. 

 De financiële gevolgen van dit besluit zullen worden geëvalueerd. 

 Mits hun gegevens snel worden doorgegeven aan de griffie, kunnen de duocommissieleden al 

worden benoemd in PS van 27 mei a.s. 180 
 Het presidium besluit een aanpassing van het Reglement van orde op het aantal toegestane 

duocommissieleden (artikel 61, lid 4) op een later moment, samen met andere wijzigingen in 

het Reglement, door te zullen voeren. 

7. Aanwijzen tijdelijke 1e vicevoorzitter PS 

De voorzitter zegt dat mevrouw Kocken bereid is gevonden de rol van tijdelijke 1
e
 vicevoorzitter van 185 

PS te vervullen. Het presidium stemt in met deze kandidaatstelling die wordt voorgelegd aan PS.  

 Het presidium draagt ter aanwijzing als tijdelijke 1e vicevoorzitter van Provinciale Staten 

mevrouw Kocken voor aan Provinciale Staten van 27 mei 2019. 

8. a. Aanwijzen leden voor externe functies 

De voorzitter zegt dat mevrouw Kocken op verzoek van het presidium heeft geïnventariseerd welke 190 
fracties voor welke externe functies in aanmerking willen komen. Van deze inventarisatie ligt een 

memo voor, dat de basis vormt voor het voorstel aan PS. 
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De griffier voegt toe dat het voorstel één naam bevat van een niet-Statenlid, dat pas later benoemd 

zal kunnen worden. De commissievoorzitters zullen eveneens pas later worden benoemd, omdat nog 

niet duidelijk is hoeveel commissies en met welke portefeuilleverdeling zullen worden ingesteld. 195 

De heer Heijnen (CDA) vraagt speciale aandacht voor de benoeming van de plaatsvervangend 

commissievoorzitters, omdat zij ook woordvoerder in betreffende commissies zullen zijn. 

De heer Dessing (FvD) vraagt om duidelijk vast te leggen op welke data plaatsvervangers nodig zijn. 

De heer Van der Maas (VVD) voorziet dat in zijn fractie nog verschuivingen zullen plaatsvinden. De 

griffier zegt dat de namen van kandidaten voor het (plaatsvervangend) commissievoorzitterschap 200 
nog kunnen worden gewijzigd. Er volgt nog een definitief overzicht van de te benoemen personen op 

27 mei a.s. Een aantal organisaties belegt in juni al bijeenkomsten waar Statenleden voor 

uitgenodigd worden. Daarom is het belangrijk zo spoedig mogelijk tot benoeming over te gaan. Er is 

nog een vacature in de Programmaraad van de Randstedelijke Rekenkamer. 

De heer Zoon (PvdD) meldt de heer Hollebeek voor deze positie aan. 205 

De voorzitter concludeert dat over de benoemingen wordt besloten in PS op 27 mei, bij voorkeur bij 

acclamatie. 

 Het presidium stemt in met de voordracht aan Provinciale Staten van 27 mei 2019 van de 

volgende kandidaten voor aanwijzing in functies in interne en externe organen als (plv.) lid of 

vertegenwoordiger namens en/of vanuit Provinciale Staten voor de Statenperiode 2019-2023: 210 
 mw. Van Meerten (VVD), mw. Doevendans (PvdA), dhr. Zoon (PvdD) en dhr. Klein (CU) als ﮿

leden van de Werkgeverscommissie van de griffie; 

 mw. Bezaan (PVV), dhr. Dulfer (GL), dhr. Van der Maas (VVD) en dhr. Heijnen (CDA) als ﮿

leden van de Commissie evaluatie commissaris van de Koning van Noord-Holland; 

 dhr. Gringhuis (GL) en dhr. Deen (PVV) als leden van de bestuurlijk-ambtelijke 215 ﮿
adviescommissie Paviljoen Welgelegen; 

 ,mw. Kaamer van Hoegee (VVD), mw. Kapitein (D66), mw. Kuiper-Kuijpers (CDA) ﮿

Statenlid Kostic (PvdD), dhr. Dulfer (GL) en dhr. Mantel (FvD) als leden van de werkgroep 

Willem Arondéuslezing; 

 mw. Van Wijnen (zodra zij geïnstalleerd is als Statenlid voor GroenLinks), dhr. Kanik 220 ﮿
(D66) en dhr. Van den Berg (FvD) als vaste leden en dhr. Ter Wal (VVD), dhr. Carton 

(PvdA) en dhr. Hollebeek (PvdD) als plaatsvervangende leden van de Programmaraad 

Randstedelijke Rekenkamer; 

 dhr. Van Gilse (VVD) als vast lid en mw. Van Soest (50PLUS/PvdO) als plaatsvervangend ﮿

lid van het Algemeen Bestuur Plassenschap Loosdrecht e.o.; 225 
 .dhr. Cardol (GL) en dhr. Leerink (PvdA) als vaste leden en mw. Klaassen (D66) en dhr ﮿

Jensen (FvD) als plaatsvervangende leden van het Algemeen Bestuur gemeenschappelijke 

regeling Waddenfonds; 

 mw. Er (GL) en dhr. Everduim (DENK) als leden van de Algemene Vergadering van het ﮿

Interprovinciaal overleg. 230 
 Het presidium neemt kennis van de voorgedragen commissievoorzitters en hun 

plaatsvervangers, tevens leden van de Agendacommissie, wiens aanwijzing zal worden 

geagendeerd voor de Statenvergadering waarin PS de commissies instellen en daaraan 

portefeuilles toedelen op grond van artikel 80 van de Provinciewet. Het aantal kandidaten is 

thans gebaseerd op vier Statencommissies. Het betreft: mw. Van der Waart (GL), mw. Larson 235 
(VVD), dhr. Steeman (D66) en mw. Doevendans (PvdA) als commissievoorzitters en mw. Koning 

CDA), dhr. Zoon (PvdD), dhr. Klein (CU) en dhr. Jensen (FvD) als plaatsvervangend 

commissievoorzitters. 

 Het presidium stelt Provinciale Staten voor bij acclamatie te stemmen over deze aanwijzingen. 

8. b. Workshop IPO-congres 240 

De voorzitter vraagt welke voorkeur de fracties hebben bij de voorgestelde onderwerpen voor de 

workshop bij het IPO-congres. 

De heer Klein (CU-SGP) vindt het wenselijk dat de leden van PS en GS die de workshop geven hier 

samen invulling aan geven. Dit voorstel wordt breed gesteund. De heer Klein en een lid van de 

Statenfractie van de PvdA zullen hier samen met het lid van GS aldus nader invulling aan geven. 245 
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 Het presidium besluit, als gevolg van het verzoek van het Interprovinciaal overleg aan PS en GS 

om tijdens het IPO-congres op 2 oktober 2019 gezamenlijk een workshop te verzorgen binnen 

het thema "De economie van de toekomst", de keuze van het onderwerp nader te laten invullen 

door de betreffende gedeputeerde, dhr. Klein en een Statenlid van de PvdA. 

9. Interim-commissievergadering 24 juni voor PS 8 juli 250 

De voorzitter acht het raadzaam om voor de vergadering van PS op 8 juli een integrale 

commissievergadering te plannen, met mevrouw Kocken als voorzitter. Deze integrale 

commissievergadering op 24 juni zal plaatsvinden als op dat moment nog geen commissies zijn 

ingesteld. 

Het presidium stemt met dit voorstel in. 255 

De heer Zoon (PvdD) zou graag de mogelijkheid willen bespreken om vooraf ingediende mondelinge 

vragen te stellen. 

De heer Krijgsman zegt dat hiervoor ook het mondelinge vragenuur in de PS-vergadering kan 

worden aangewend. Het punt zal ook worden geagendeerd voor de commissievergadering op 24 

juni. 260 

 Het presidium besluit om op maandag 24 juni 2019 van 13.15 tot 16.45 uur (met uitloopoptie in 

de avond) een vergadering voor een interim-Statencommissie uit te schrijven, ter bespreking van 

onderwerpen waarover PS in de Statenvergadering op maandag 8 juli besluiten dienen te 

nemen. 

 Het presidium verzoekt mevrouw Kocken deze interim-commissievergadering voor te zitten. 265 
 Het presidium hanteert voor deze vergadering de spreektijdregeling en zetelverdeling voor 

commissies conform het Reglement van orde. 

 Het presidium besluit om op de conceptagenda van de interim-Statencommissie ook de 

rondvraag aan gedeputeerden toe te voegen. 

10. Planning behandeling jaarrekening 270 

De voorzitter zegt dat de planning van de behandeling van de jaarrekening een uitdaging is, onder 

meer omdat er geen Rekeningencommissie is en wel op 13 juni een gesprek met de accountant dient 

plaats te vinden. De financiële stukken komen deels op 27 mei en deels op 11 juni beschikbaar. Het 

presidium zou dit gesprek kunnen voeren, of de woordvoerders financiën van de fracties. De 

provincie heeft overigens voor dit verslagjaar een nieuwe accountant. 275 

De heer Heijnen (CDA) is bereid om als voormalig voorzitter van de Rekeningencommissie een rol te 

spelen in het overleg met de accountant. 

Het presidium kan zich in het voorstel vinden om de financieel specialisten van de fracties bij het 

overleg te betrekken. De heer Heijnen (CDA) zal als voorzitter optreden. Hij ontvangt via de griffie 

de namen van de financieel woordvoerders van alle fracties. 280 

 Het presidium stemt in met de gewijzigde planning voor de behandeling van de Jaarstukken 

2018, met een splitsing tussen het inhoudelijk jaarverslag en de financiële jaarrekening/ 

accountantsrapport. 

 Het presidium besluit vooruitlopend op de benoeming van de nieuwe Rekeningencommissie het 

gesprek met de accountant op 13 juni te laten plaatsvinden met de financieel specialisten van de 285 
fracties. 

 Het presidium verzoekt dhr. Heijnen voorlopig op te reden als voorzitter bij de bijeenkomsten. 

De fracties wordt verzocht de namen van hun financieel specialisten door te geven aan de 

griffie. 

11. Bijeenkomst met Noord-Hollandse gemeenteraden en colleges 290 

De heer Zoon (PvdD) stemt in met het voorstel voor een bijeenkomst met Noord-Hollandse 

gemeenteraden en colleges, maar zou graag willen voorkomen dat te veel bijeenkomsten op 

dinsdag- en woensdagavonden worden gepland. Niet al zijn fractieleden zullen aanwezig kunnen 

zijn. Mevrouw Alberts (SP) heeft dezelfde opmerking. 
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De voorzitter zegt dat niet verwacht wordt dat alle Statenleden aanwezig zijn, maar wel een 295 
afvaardiging van iedere fractie. 

 Het presidium stemt in met de organisatie en opzet van kennismakingsbijeenkomsten met 

Noord-Hollandse gemeenteraden en colleges op 10 en 25 september 2019. 

12. Bijeenkomst met Noord-Hollandse Eerste Kamerleden 

De voorzitter herhaalt dat ook bij deze bijeenkomst niet van alle Statenleden verwacht wordt dat zij 300 
aanwezig zijn. De bijeenkomst heeft eenmaal eerder plaatsgevonden. De opkomst was toen niet erg 

groot. Nut en noodzaak van een eventueel vervolg worden na afloop geëvalueerd. 

De heer Deen (PVV) zou op basis van het aantal aanmeldingen van Kamerleden willen besluiten of de 

bijeenkomst door moet gaan. 

Mevrouw Zaal (D66) trekt nut en noodzaak van de bijeenkomst in twijfel naar aanleiding van de 305 
bijeenkomst van een jaar geleden. Zijzelf is op woensdagen niet beschikbaar. 

De voorzitter benadrukt dat nog geen uitnodigingen zijn verzonden. Allereerst zal nu bij Eerste 

Kamerleden de interesse voor een bijeenkomst worden gepeild. Afhankelijk daarvan zal de 

bijeenkomst op de voorgestelde datum plaatsvinden. 

 Het presidium besluit, mist daar voldoende animo voor is bij de Kamerleden, in aanloop naar de 310 
behandeling van de provinciale begroting in november, op woensdag 16 oktober 2019 van 

16.00 tot 18.00 uur de bijeenkomst ‘De staat van Noord-Holland’ te organiseren en hiervoor 

nog voor het zomerreces de deelname van Noord-Hollandse Eerste Kamerleden te 

inventariseren. 

13. Ondertiteling uitzendingen PS en commissies 315 

De voorzitter zegt dat het in de toekomst verplicht wordt om bijeenkomsten te ondertitelen, op 

grond van het Besluit digitale toegankelijkheid. De provincie wil daar al in september 2019 toe 

overgaan. Bij ondertiteling wordt een systeem gebruikt waarbij ondertiteling automatisch 

plaatsvindt, met een zelflerend systeem. 

De heer Voskuil (PvdA) maakt zich zorgen over de nauwkeurigheid van 70% bij invoering van het 320 
systeem. Voordat de 90% nauwkeurigheid wordt bereikt, is het wat hem betreft noodzakelijk dat 

actief wordt gecorrigeerd. 

De heer Klein (CU-SGP) vraagt zich af of het systeem al elders wordt gebruikt. Ook hij vindt een 

accuratesse van 70% erg laag. De heer Zoon (PvdD) is het daarmee eens. Hij zou het systeem na 

enige tijd willen evalueren. Zijns inziens is invoering van ondertiteling niet wettelijk verplicht. 325 

De heer Van der Maas (VVD) sluit zich aan bij vorige sprekers. Hij wil weten of er alternatieven zijn. 

De heer Krijgsman zegt dat NotuBiz diensten verleent aan zowel gemeenten als provincies. De tool 

is nieuw, maar zal op allerlei plekken worden ingezet. NotuBiz biedt ook correcties achteraf aan, 

maar dat levert ten minste dubbele kosten op. De notulen van de vergadering worden achteraf 

toegevoegd aan Politiek Portret. 330 

De voorzitter noemt de optie om de dienst al wel af te nemen en het systeem te laten leren, zonder 

de ondertiteling meteen uit te zenden. De griffier zal hier in het volgende presidium op 

terugkomen, evenals het prijsverschil tussen ondertiteling met en zonder correctie en ervaringen 

elders met NotuBiz en dit instrument. 

De heer Heijnen (CDA) vraagt om bovendien de mogelijkheid te onderzoeken om iemand vanuit de 335 
provinciale organisatie te laten meekijken naar de mate van accuratesse. 

De heer Dessing (FvD) vindt het systeem erg complex en kostbaar. Hij vindt het onnodig om meer 

budget te reserveren voor extra correcties. Liever maakt hij gebruik van een eenvoudiger alternatief. 

De voorzitter zegt dat vanzelfsprekend wordt gekeken naar een kostenefficiënte invulling. Enige 

mate van nauwkeurigheid is echter een voorwaarde. De griffier zoekt een aantal zaken uit, waarna 340 
een voorstel wordt geformuleerd voor de volgende vergadering van het presidium. 
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 Het presidium bespreekt het voorstel om, gelet op het ‘Besluit digitale toegankelijkheid’ dat per 

23 september 2019 in werking treedt, per 1 september 2019 de uitzendingen van de 

vergaderingen van Provinciale Staten en commissies te voorzien van ‘Ondertiteling on demand’ 

via Notubiz Nederland b.v. 345 
 Het presidium wenst in een volgende vergadering informatie te ontvangen over de technische 

mogelijkheid om de ondertiteling nog niet zichtbaar mee te laten lopen, teneinde te kunnen 

testen in hoeverre de voorspelde nauwkeurigheid van 70 tot 90% van dit ‘lerende systeem’ 

rechtdoet aan de gewenste zorgvuldigheid. 

 Tevens ziet het presidium een overzicht van de kosten voor het laten corrigeren van de 350 
ondertiteling tegemoet, alsook een terugkoppeling van de ervaringen met ondertiteling (door 

deze leverancier) bij andere overheden. 

14. Bij- en aframen PS-budgetten bij Zomernota 

De heer Voskuil (PvdA) vraagt om, in aanvulling op het voorstel, te onderzoeken welke 

budgetconsequenties het aanstellen van een tweede duocommissielid heeft. 355 

De voorzitter zegt dat al berekend is dat deze aanstelling waarschijnlijk binnen het budget past en 

dat is afgesproken dat de financiële gevolgen zullen worden geëvalueerd. 

.Het presidium neemt kennis van de stand van zaken van de PS-budgetten en stemt in met de 

volgende bij- en aframingen bij de Zomernota 2019 voor het huidige begrotingsjaar die tevens 

gelden voor de begroting 2020 en verdere jaren: 360 

 ;’een bijraming van € 20.000,- voor de post ‘PS Algemeen ﮿

 ;’een aframing van € 14.000,- voor de post ‘Reiskosten km PS ﮿

 een bijraming van € 50.000,- voor de post ‘Fractievergoedingen’ en ﮿

 .’een bijraming van € 10.000,- voor de post ‘Digitale verslaglegging ﮿

15. Rondvraag 365 

Mevrouw Van Soest (50PLUS/PVDO) wil weten of de vergaderingen van het presidium besloten zijn. 

Dat is niet het geval. Alleen in voorkomende gevallen zijn delen van de vergadering besloten, nadat 

het presidium met die beslotenheid heeft ingestemd. 

De voorzitter zegt dat bureau Berenschot onderzoek zal doen in het kader van screening van 

gedeputeerden, zoals eerder afgesproken met het presidium. Daarna volgt een gesprek met de 370 
commissaris van de Koning en een terugkoppeling daarvan aan het presidium. Voorstel is om deze 

terugkoppeling per e-mail te doen als er geen bijzonderheden zijn. Het presidium stemt daarmee in. 

 Het presidium stemt in met het voorstel van de voorzitter dat indien de screeningsprocedure van 

kandidaat-gedeputeerden geen noemenswaardige aandachtpunten oplevert, het presidium 

hierover per e-mail wordt geïnformeerd. 375 

16. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 12.10 uur. 


